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Vragen van het lid Aptroot(VVD) aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
over de nieuwe dienstregeling van de Nederlandse Spoorwegen die afgelopen 
december in werking is getreden (ingezonden 13 januari 2012). 

Vraag 1
Heeft u, evenals de leden van de VVD-fractie, klachten ontvangen over 
overvolle treinen op met name het traject Amsterdam–Den Haag–Rotterdam? 

Vraag 2
Heeft u, evenals de leden van de VVD-fractie daarnaast klachten ontvangen 
dat op het traject Amsterdam–Den Haag–Rotterdam (via Schiphol) sprake is 
van veel vertraging? 

Vraag 3
Klopt het dat in de nieuwe NS-dienstregeling, los van de Fyra, minder 
Intercity’s rijden tussen Amsterdam CS en Den Haag/Rotterdam via Schiphol? 

Vraag 4
Klopt het dat er in de nieuwe dienstregeling ook sprake is van verminderde 
in- en overstapmogelijkheden voor reizigers met de Sprinters? 

Vraag 5
Bestaat er een verband tussen deze maatregelen en het feit dat het gebruik 
van de Fyra tegenvalt? Is er sprake van het bewust verminderen van de 
dienstverlening op het hoofdspoor om zo reizigers te dwingen gebruik te 
gaan maken van de duurdere Fyra? 

Vraag 6
Is al bekend of de nieuwe dienstregeling op het traject Amsterdam–Den 
Haag–Rotterdam (via Schiphol en via Haarlem) meer of minder vertraging tot 
gevolg heeft? Om hoeveel meer of minder vertraging gaat het en wat is de 
oorzaak? 

Vraag 7
Wanneer kan de Kamer een evaluatie van de nieuwe dienstregeling tegemoet 
zien?
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